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Rada Miejska w Radoszycach 

Sesja Rady Miejskiej 

Protokół nr LV/2022 

LV Sesja Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 18 lipca 2022  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Nowak poinformował, że osoby 
uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na upublicznienie swojego wizerunku, 

zgodnie z przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE)  
Nr 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych  

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 
przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzeniu o ochronie danych)” (Dz. U. UE L 119 z dnia 4 maja 2016 r.,  

str. 1 z późn. zm.) – RODO.  

Następnie przekazał, że posiedzenie zostało zwołane na podstawie art. 20  

ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z 2022 
r. poz. 559 ) oraz § 22 ust. 1 i 6 statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. 
Województwa Świętokrzyskiego z 2019 r poz. 165 zm.; :Dz. Urz. WŚ z 2020 r. 

poz. 3362.). 

Sesja odbyła się stacjonarnie w sali USC Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach 

przy ul. Żeromskiego 28. 

Obrady rozpoczęto 18 lipca 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:39 tego 
samego dnia. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-video z posiedzenia 

sesji Rady Miejskiej, które znajduje się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach.  

Załącznikiem jest również wykaz czasów i nazwiska osób - radnych i gości , którzy 
zabierali głos podczas dyskusji w posiedzeniu.  

Link do wykazu dyskusji: http://api.esesja.pl/player/190902/2478dd74-0947-4 

Transmisja z przebiegu obrad znajduje się na stronie internetowej 

http://radoszyce.esesja.pl/ 

1. Otwarcie LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wiceprzewodniczący Pan Robert Nowak powitał zaproszonych gości w osobach: 
Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce Pana Michała Pękalę, Zastępcę Burmistrza 

Pana Grzegorza Pakułę, obsługę prawną oraz zaproszonych gości. 

Wiceprzewodniczący poinformował radnych, aby dla usprawnienia posiedzenia, w 
trakcie dyskusji, zgłaszali chęć zabrania głosu, wykorzystując odpowiednią funkcję 
w programie e-sesja na tablecie. 

  

http://api.esesja.pl/player/190902/2478dd74-0947-4
http://radoszyce.esesja.pl/
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2. Stwierdzenie kworum 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Józef Biały 
2. Jan Kaczmarczyk 
3. Janina Król 

4. Wiesława Król 
5. Leszek Myszkowski 

6. Maciej Nieduziak 
7. Robert Nowak 
8. Andrzej Przyjemski 

9. Alina Sadowska 
10. Dorota Szustak 

11. Anna Ściegienna 
12. Jacek Zaleśny 
13. Krystyna Zimińska 

14. Mariusz Żabiński 
 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 
OBECNY: 13, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 
Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Leszek Myszkowski, Maciej 

Nieduziak, Robert Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, 
Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 
NIEOBECNY (1) 

Janina Król 

3. Przyjęcie porządku obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

W tym punkcie obrad Wiceprzewodniczący przypomniał, że zgodnie z art.20 ust.1a 

ustawy o samorządzie gminnym Rada Miejska może wprowadzić zmianę  
w porządku obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Ponadto Wiceprzewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad Państwo Radni 

otrzymali i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego 
odczytywania. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 
2. Stwierdzenie kworum 

3. Przyjęcie porządku obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033 oraz zmian w budżecie Gminy Radoszyce 
na 2022 rok 

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033 
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b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce 

na 2022 rok 
5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie 

w odpłatną dzierżawę z zasobu nieruchomości gminnych Gminy Radoszyce działek 
nr 3044 i 3045 obręb Radoszyce (punkt zdjęto z porządku obrad) 
6. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Nowak 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Leszek Myszkowski, Maciej 

Nieduziak, Robert Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, 
Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

NIEOBECNI (1) 
Janina Król 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach w obecności 13 

radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła porządek obrad , przystąpiono 

więc do jego realizacji. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033 oraz zmian w budżecie 

Gminy Radoszyce na 2022 rok 

Wiceprzewodniczący Pan Robert Nowak poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę 
Fidos Skarbnika Gminy Radoszyce, celem omówienia projektów uchwał. 

Pani Skarbnik poinformowała między innymi, że projekt uchwały przewiduje iż 
dochody zwiększają się o kwotę 250000 zł, natomiast wydatki o 550600 zł. Różnica 
między zwiększaniem dowodu a wydatków to 300600 zł i zostaje pokryta z wolnych 

środków które jeszcze mamy do dyspozycji. Po stronie dochodów w rozdziale 616 
drogi publiczne gminie zwiększenie o kwotę 250000 zł paragraf 629 to środki na 
dofinansowanie i pozyskane z innych źródeł te środki zostały pozyskane na 

podstawie umowy zawartej z Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasy 
Państwowe reprezentującym skarb państwa Nadleśnictwo Radoszyce. 

Nadleśnictwo przekaże nam po zrealizowaniu inwestycji ponieważ gmina 
Radoszyce zgodnie z tą umowę jest inwestorem wiodących inwestycji i pokryje jej 
koszt planowany w wysokości 50000 zł. Nadleśnictwo na podstawie noty 

obciążeniowej po zrealizowaniu zadania przekaże nam 50% środków i dotyczy to 
inwestycji „Przebudowa dróg gminnych Salachowy Bór do drogi Mościska Duże-

Sielpia oraz Mościska Duże”. 

Treść projektów uchwał stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach 

Rady Miejskiej w Radoszycach. 
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Następnie Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję nad omówionymi projektami 
uchwał. 

Pan Radny Maciej Nieduziak zapytał gdzie znajduje się wspomniana droga. Pan 

Burmistrz Michał Pękala odpowiedział, że będąc w Salachowym Borze kierując się 

w stronę Mościsk. Nadmienił, że podobne umowy były już realizowane we 

współpracy na Nadleśnictwem i dotyczyły przebudowy drogi w miejscowości 

Wiosna oraz projekt organizowany wraz z Gminą Łopuszno. Do dyskusji przystąpił 

Pan Zygmunt Ptak Radca Prawny i zwrócił uwagę, że Nadleśnictwo korzystając z 

dróg gminnych w celu wywozu drzewa przekracza ładowność uszkadzając 

niejednokrotnie drogi dlatego też partycypuje w jej odbudowę. 

Wiceprzewodniczący wobec, braku dalszych uwag poddał pod głosowanie 
przedstawione projekty uchwał. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jolanta Fidos 
- Robert Nowak 

- Maciej Nieduziak 
- Michał Pękala 
- Zygmunt Ptak 

- Maciej Nieduziak (Ad Vocem) 
- Michał Pękala 

 
a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 

Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Leszek Myszkowski, Robert Nowak, 
Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, Jacek 
Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Nieduziak 

NIEOBECNI (1) 
Janina Król 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach w obecności 12 
radnych, 12 głosami za, 1 wstrzymującym przyjęła projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2022-2033. Uchwała 
nr LV/265/2022. 

 

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce 
na 2022 rok 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 
2022 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Leszek Myszkowski, Robert Nowak, 

Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Dorota Szustak, Anna Ściegienna, Jacek 
Zaleśny, Krystyna Zimińska, Mariusz Żabiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 
NIEOBECNI (1) 

Janina Król 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach w obecności 12 

radnych, 12 głosami za, 1 wstrzymującym przyjęła projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2022-2033. Uchwała 

nr LV/266/2022. 
 

5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
oddanie w odpłatną dzierżawę z zasobu nieruchomości gminnych Gminy 
Radoszyce działek nr 3044 i 3045 obręb Radoszyce (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

Wiceprzewodniczący Pan Robert Nowak poprosił o zabranie głosu Pana Grzegorza 
Pakułę Zastępcę Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce, celem omówienia projektu 

uchwały. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 

Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję nad omówionymi projektami 
uchwał. 

Pan Burmistrz Michał Pękala na wstępie zwrócił uwagę, że posadowienie wieży 
telekomunikacyjnej na terenie działek Zakładu Komunalnego w jego ocenie jest 
najlepszym miejscem ponieważ znajduję się w znacznej odległości od większości 

zabudowań miasta Radoszyce. Poinformował również istnieje duży problem  
z zasięgiem sieci komórkowej na terenie miasta oraz że umowa będzie tak 
skonstruowana, że gmina będzie mogła zainstalować na wieży własne urządzenia 

otrzymując miesięczny czynsz za dzierżawę. W dalszej kolejności głos zabrał 
Maciej Nieduziak pytając o zgodność przepisów dotyczących odległości między 

wieżą a zabudowaniami, z czego wynika 19 letni okres dzierżawy i że w jego 
zdaniem uchwala powinna zawierać nazwę dzierżawcy oraz powinna być 
zrealizowana w trybie przetargowym. Następnie Pani Radna Krystyna Zimińska 

zapytała czy jeśli dojdzie do skutku podpisanie umowy to właściciele działek 
sąsiednich otrzymają pozwolenia na budowę. W pierwszej kolejności Pan Burmistrz 

odpowiedział, że pozwolenia dotyczące odziaływania stacji bazowej wydaje 
Starostwo Powiatowe. Zwrócił uwagę, że możemy zrealizować dzierżawę w trybie 
przetargowym lecz to będzie wymagało czasu a w tym czasie potencjalny oferent 
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znajdzie inną lokalizację na terenie prywatnej działki i nie będziemy mieli żadnego 

wpływu na jej umiejscowienie. Pan Radca Prawny Zygmunt Ptak wyjaśnił, że okres 
19 lat mieści się w przepisach prawa ponieważ maksymalny to do lat 30 oraz że 

czasokres ten zaproponował oferent z uwagi na amortyzację instalowanego 
sprzętu. Zwrócił uwagę, iż brak nazwy oferenta w uchwale może powodować 
zarzuty dotyczące kryptoreklamy. Pan Radny Jacek Zaleśny zapytała o jakiej 

kwocie miesięcznej z tytułu dzierżawy rozmawiamy. Burmistrz odpowiedział, że 
chyba skończyło się na 1000 zł. Pan Maciej Nieduziak zwrócił uwagę, że lokalizacje 

dla niego najbardziej korzystną powinien wskazać oferent dając możliwość wyboru 
kilku miejsc. Pan Zygmunt Ptak wyjaśnił, że dla potencjalnego zamawiającego 
najważniejszy jest tytuł prawny danej działki i do takiego właściciela się udaje a 

nie tylko do Burmistrza. W dalszej kolejności zabrała głos Pani Wiesława Król 
składając wniosek formalny dotyczący przełożenia/zdjęcia procedowanej uchwały 

z obrad Rady Miejskiej. Pan Michał Pękala przypominał o protestach mieszkańców 
w sprawie niedawnej budowy wieży telekomunikacyjnej w miejscowości 
Dziebałtów i podkreślił, że powstała ona około 50 m od najbliższego zabudowania 

mieszkalnego podkreślając, że właściciel/operator działki nie musiał pytać żadnego 
mieszkańca o możliwość jej postawienia. 

Wiceprzewodniczący wobec, braku dalszych uwag poddał pod głosowanie wniosek 
formalny jednocześnie poprosił o potwierdzenie kworum z uwagi na problemy 
techniczne jedno z radnych odbywającego posiedzenie zdalnie. 

 W dyskusji wzięli udział: 
- Grzegorz Pakuła 
- Michał Pękala 

- Maciej Nieduziak 
- Krystyna Zimińska 

- Michał Pękala 
- Zygmunt Ptak 
- Maciej Nieduziak (Ad Vocem) 

- Michał Pękala 
- Jacek Zaleśny 

- Michał Pękala 
- Alina Sadowska 
- Michał Pękala 

- Krystyna Zimińska 
- Maciej Nieduziak 

- Zygmunt Ptak 
- Wiesława Król 
- Jacek Zaleśny 

- Grzegorz Pakuła 
- Maciej Nieduziak 

- Michał Pękala 
- Zygmunt Ptak 

- Maciej Nieduziak 
- Michał Pękala 
- Michał Pękala 

 

Głosowano w sprawie: 
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Wniosek formalny Radnej Wiesławy Król w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu 5 dotyczącego rozpatrzenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
bezprzetargowe oddanie w odpłatną dzierżawę z zasobu nieruchomości gminnych 

Gminy Radoszyce działek nr 3044 i 3045 obręb Radoszyce. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Robert Nowak, Andrzej Przyjemski, Alina 
Sadowska, Dorota Szustak, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 
PRZECIW (1) 

Mariusz Żabiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Anna Ściegienna 
NIEOBECNI (2) 
Janina Król, Leszek Myszkowski 

 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach w obecności 12 

radnych, 8 głosami za, 1 przeciw i 3 wstrzymującymi przyjęła wniosek w sprawie 
zdjęcia punktu 5 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w 

odpłatną dzierżawę z zasobu nieruchomości gminnych Gminy Radoszyce działek nr 
3044 i 3045 obręb Radoszyce z porządku obrad 
 

6. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący zamknął posiedzenie 
Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Radoszycach 

 Robert Nowak 

 

Przygotował(a): Dariusz Kwiecień 
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Wykaz czasów zabierania głosu w dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu. 
 

13:39 Otwarcie LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 
13:40 Stwierdzenie kworum 
13:41 Przyjęcie porządku obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

14:03 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033 oraz zmian w budżecie Gminy Radoszyce 

na 2022 rok 
13:42 Jolanta Fidos 
13:49 Robert Nowak 

13:49 Maciej Nieduziak 
13:49 Michał Pękala 

13:54 Zygmunt Ptak 
13:55 Maciej Nieduziak 
13:57 Michał Pękala 

14:03 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radoszyce na lata 2022 – 2033 

14:03 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Radoszyce na 2022 rok 

14:39 Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
oddanie w odpłatną dzierżawę z zasobu nieruchomości gminnych Gminy Radoszyce 
działek nr 3044 i 3045 obręb Radoszyce 

14:03 Grzegorz Pakuła 
14:04 Michał Pękala 

14:09 Maciej Nieduziak 
14:13 Krystyna Zimińska 
14:14 Michał Pękala 

14:18 Zygmunt Ptak 
14:19 Maciej Nieduziak 

14:20 Michał Pękala 
14:23 Jacek Zaleśny 
14:23 Michał Pękala 

14:24 Michał Pękala 
14:25 Krystyna Zimińska 

14:26 Maciej Nieduziak 
14:27 Zygmunt Ptak 
14:28 Wiesława Król 

14:28 Jacek Zaleśny 
14:29 Maciej Nieduziak 

14:29 Michał Pękala 
14:30 Zygmunt Ptak 
14:30 Michał Pękala 

14:35 Michał Pękala 
14:39 Zamknięcie obrad LV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

 


